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Vragen VVD inzake toeristenbelasting  
 
Hoeveel arbeidsmigranten waren er op 31 december 2014 geregistreerd in het BSA van 
Gemert Bakel? 
Antwoord: 
Er vindt geen registratie plaats in het GBA op het kenmerk “arbeidsmigrant”. Om die reden 
kan de informatie ook niet worden verstrekt. 
 
Hoeveel arbeidsmigranten hebben zich in 2015, 2016, 2017 en 2018 ingeschreven in het 
BSA en hoeveel arbeidsmigranten hebben zich uitgeschreven? 
Antwoord: 
Er vindt geen registratie plaats in het GBA op het kenmerk “arbeidsmigrant”. Om die reden 
kan de informatie ook niet worden verstrekt. 
 
Hoeveel procent van de opbrengst uit de toeristenbelasting is toe te rekenen uit het verblijf 
van arbeidsmigranten in Gemert Bakel en hoeveel procent uit overnachtingen van toeristen? 
Gaarne een uitsplitsing voor de jaren 2015 tot en met 2018? 
Antwoord: 
 

Jaar Toeristenbelasting % Arbeidsmigranten % Totale opbrengst 

2015 95.542 67,18 46.667 32,82 142.209 

2016 115.460 72,36 44.093 27,64 159.553 

2017 95.951 70,27 40.595 29,73 136.546 

2018 Nog niet opgelegd     

 
Hoeveel arbeidsmigranten waren in 2018 woonachtig op de Kanthoeve en hoeveel waren er 
hiervan in het BSA geregistreerd? 
Antwoord: 
Er vindt geen registratie plaats in het GBA op het kenmerk “arbeidsmigrant”. Om die reden 
kan de informatie ook niet worden verstrekt. 
 
Hoe groot is de toeristische overnachtingscapaciteit in bedden in Gemert Bakel? 
Antwoord: 
Deze informatie is bij ons niet bekend. Het enige waar we inzicht in hebben is het aantal 
overnachtingen waarover toeristenbelasting wordt betaald. 
 
Gaarne een verklaring waarom de lagere opbrengsten toeristenbelasting 2015 en 2016 pas 
in de jaarrekening van 2018 verwerkt wordt en niet in de aansluitende jaren 2016 en 2017. 
Antwoord: 
Er heeft de afgelopen jaren een inhaalslag plaatsgevonden m.b.t. de inning van de 
toeristenbelasting. Er is een bedrijf ingehuurd voor de controles, waarbij de vergoeding is 
gebaseerd op 8% van de feitelijke ontvangen toeristenbelasting. Dit betekent dat de 
aanslagoplegging 2014 en volgende jaren pas is gestart in 2016. Om te voorkomen dat er 
teveel nota’s in een jaar op de deurmat zouden vallen is dat vervolgens getemporiseerd met 
als resultaat dat we nu “bij” zijn. Alvorens over te gaan tot bijstelling vonden we het belangrijk 
dat er een meerjarig inzicht zou zijn waardoor het te ramen bedrag voor de komende jaren 
zo dicht mogelijk bij de realiteit zit. Daarvoor was het ook nodig het resultaat te kennen van 
een aantal beroepsprocedures, die ook nog invloed hebben gehad op de uiteindelijke 
ontvangsten. 


